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Interpelacja 
 
 

Źródła geotermalne to „skarb” który mamy pod ziemią, który może być 
jednym z czynników ożywienia gospodarczego miasta, ale i poprawą komfortu 
życia naszych mieszkańców. 

Niedawno Konin poniósł porażkę przy staraniu się o środki zewnętrzne z 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska na budowę drugiego odwiertu 
sięgającego do rozpoznanego już złoża wód geotermalnych. To porażka na 
własne życzenie, gdyż złożony wniosek, nie zawierał wszystkich dokumentów. 

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na  następujące pytania: 
1. Kto jest odpowiedzialny za to uchybienie i czy wyciągnięto z tego tutułu 

jakieś wnioski, czy też konsekwencje personalne? 
2. Czy mamy opracowany plan dotyczący pozyskaniem funduszy na budowę 

drugiego odwiertu? 
3. Czy miasto ma konkretną, realną strategię związaną z wykorzystaniem 

wód geotermalnych? 
4. Proszę o informację dotyczącą działalności spółki Geotermia Konin 

Sp. z o.o. Czym zajmowała się przez ostatnie dwa lata? Czym zajmować 
się będzie w najbliższym czasie? 

 
Biorąc pod uwagę to, że jest to temat, który bardzo interesuje 

mieszkańców Konina, proszę o szczegółową i wyczerpującą informację. 
 

 
Z poważaniem 
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